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Til: Fylkesrådmannen

Frå: Gunbjørg S Hanssen

Austrheim vidaregåande skule - rehabilitering som må kome til nybygg - spørsmål i 
fylkesutvalet 19.02.2015

I møteboka frå fylkesutvalet sitt møte 19.02.2015 er teke inn følgjande:

«Aud Karin Oen hadde sendt inn slikt spørsmål:

Syner til vedtak om Austrheim vidaregåande i fylkesutvalet i januar. Det kunne vore greitt å vite kva 

tidsperspektiv fylket har, spesielt med tanke på investeringane som må komme til nybygg. Kan ein 

rekna med at rehabilitering av eksisterande bygg vert igangsett ganske snart?"

Fylkesrådmannen vil kome tilbake med svar.»


